
Mødereferat – Grundejerforeningen Spangsbjerg 

Mødet afholdt onsdag d. 27. november hos Glenn 

Deltagere: Glenn Press-Hansen, Jesper Navntoft, Jesper Thomsen, Allan Jydemand Mortensen, Bent 

Simonsen, Lene Smedegaard, Esben Nielsen, Carl Nielsen 

Fraværende:    Ingen.  

Referat udarbejdet af Carl.  

 

1. Velkomst ved formanden 

2. Praktiske bemærkninger 

3. Godkendelse af referat fra sidste møde  

4. Indledning ved Formanden, med følgende punkter 

 

a. Asfaltarbejde på stierne 

Glenn har haft møde med leverandøren Munck angående nogle mindre passager med løse 

sten.  Det er aftalt at stierne besigtiges til foråret, og der så tages stilling til om der 

efterfølgende skal tromles igen.  

Tværgående sti ved legepladsen hvor der nu er stenmel, skal det vurderes om den skal 

renoveres eller lægges om. Der skal være økonomi til det, da det er ret kostbart. Evt. 

indhentes tilbud fra Munck på nyt stenmel, eller alternativt asfalt og sten.  

b. Spangsbjergstien, samt såning af mark- og engblomster (Faunastriber) 

Spangsbjergstien trænger til vedligeholdelse, da den efterhånden er delvis groet til med 

græs og andet ukrudt. Glenn har haft møde med medarbejder fra Park og vej, Viborg 

Kommune, og det er aftalt at kommunen kommer og retter stien op, harver og lægger nye 

sten.  

Blomsterbælterne har været en succes, som gentages næste år, i en udvidet form, da der               

tilsås et bælte på arealet S for Alléen.  Asmild Landbrugsskole engageres i opgaven.  

c. Græsslåning 

HedeDanmark står for græsklipningen, og der har generelt været tilfredshed med sæsonen. 

Der skal gøres opmærksom på at kanterne mellem parcellerne til friarealerne skal klippes af 

grundejerne selv.  

d. Fartdæmpende foranstaltninger 

Generelt køres der fornuftigt, men der er brodne kar, og der opfordres til at køre 

hensynsfuldt. Nogle husstande har god effekt af at stille klap-skilte op på vejen når børnene 

leger. Der uddeles en flyer til foråret for at minde om legende børn.  

e. Forsikring 

Topdanmark er vores forsikringsselskab, og dækningsgrad og pris er i orden.  

 

 

 

 

5)    Status økonomi v. Bent 



Perioderegnskabet fra januar til medio november ser fornuftigt ud, med et resultat på 

63.207 kr. Der kommer kun få extra-regninger, resten af året. Kontingentforhøjelsen er 

slået igennem og PBS fungerer fint. Der er kun få restancer, som der arbejdes videre med.  

  

 6)    Legeplads v. Allan  

Finansieringen til etablering af en ny legeplads er ikke på plads, så det er den største 

udfordring. Det drøftes om man skulle overføre 10.000 kr. pr. år i en periode, for at spare 

op. Alternativt kunne man blandt grundejerne samle ind (sælge anparter), til formålet. 

Spørgsmålet tages med til Generalforsamlingen. Indtil videre repareres legepladsen, når 

det vurderes nødvendigt. 

 

7)   Eventuelt  

Ang. Lysningen, den ny skole der skal bygges, nævnte Jesper T. at indkørsel og 

parkeringsplads iflg. planen, ville blive flyttet tættere på Spangsbjerg Have og Allé, hvilket 

vil give mere trafik til/fra skole og ind til P-pladsen. Der er borgermøde på d. 2/12. 

Ang. belysningen på vejene, eller manglen på samme, spurgte Carl om nogen havde 

observeret det samme. Esben fortalte at han havde skrevet til Energi Viborg, da flere 

lamper ikke virkede, han afventer svar og reaktion.  

Udgåede ny-plantede træer udskiftes til foråret. 

 

5. Næste møde: Ikke aftalt. 

 


